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Wat gaat goed? 

• Blokhut (en jeu de boulebaan) 

• Supermarkt 

• Speeltuin 

• School 

• Vlakbij bosgebied 

• Gezondheidscentrum 

• Voorzieningen dichtbij 

• Dichtbij de snelle weg 

• Mensen zijn aardig: iedereen groet elkaar 

• Prettige woonomgeving: niet meer terug willen naar Oud Gastel 

• Goede communicatie vanuit de gemeente (over Blokhut en verkeer) 

• BuitenBeterapp:  bijvoorbeeld met riolering – goede communicatie 

 

Wat kan er beter? 

• Gemeente kan meer doen aan verduurzaming met bijvoorbeeld NIP-subsidie (landelijke 

voorziening). Deze subsidie is nog niet in werking bij de gemeente – wordt uitgewerkt. Als 

gemeente zijn we in gesprek met lokale ondernemers en o.a. Energiek Halderberge. Voorwaarde 

NIP (isolatiegelden): postcodegebieden en bepaalde aandachtsgroepen moeten door de 

gemeente worden benoemd. Nu het idee om de focus te leggen op 2 doelgroepen: 1) onder 

inkomensgrens + 2) huiseigenaren (koopwoningen). Het is voor deze subsidie belangrijk dat 

resultaat behaald wordt, anders moet geld terugbetaald worden (aan Rijk). Geld moet worden 

geïnvesteerd, niet worden doorgeschoven. 

• Onvoldoende handhaving op bijvoorbeeld toegankelijkheid van stoepen. Er lagen bijvoorbeeld 

stenen op de stoep, waardoor kinderen en rolstoelen over de straat moesten. Ook wordt er veel 

geparkeerd op de stoepen. Gevoel dat meldingen bij de BOA’s niet goed aankomen; een mailtje 

naar Thomas blijkt effectiever.  

• Overlast op Roosendaalsebaan van vrachtwagens is bekend, maar dat dragen we al vele jaren uit. 

Voor een BOA is het makkelijk om te beboeten. Het gaat met name over veiligheid. Zoals de 

gevarendriehoek op (afgewaardeerd) landbouwverkeer; ze veroorzaken wel veel schade. Ook 

heel gevaarlijk met naar school fietsende kinderen.  

• Erg klantonvriendelijk: worden niet teruggebeld na 5x bellen (over een onderwerp rondom Free 

Your Mind). Jammer dat er vanuit het bestuur geen respect werd getoond in deze gesprekken. De 

rug wordt toegedraaid door een bestuurder naar mensen die aanwezig zijn. Het schetst de 

verbazing dat na een eerste editie – waarin veel zaken nog niet goed geregeld waren – een 

tweede editie was toegestaan. Het is te massaal.  

• Het faciliteren van drugsgebruik op festivals (Free Your Mind). Dat voelt dubbel als je aan de 

andere kant van het dorp drugsgebruik/labs oprolt en een festival als dit toestaat. Het is lastig 

welke rol je daar als gemeente in kan spelen.  

 



 

• Ambtenaren: zitten die er voor de bewoners of zitten zij er voor de organisatoren van de 

festivals? Veel fouten die er in de processen zijn gemaakt, hier mogen bestuurders op 

aangesproken worden. De spelregels lijken voor iedereen anders: inwoners moeten binnen de tijd 

reageren, maar de gemeente houdt zich hier niet aan.  

• Evenementen op BIA: in het weekend kunnen mensen niemand bereiken van de gemeente. De 

politie verwijst naar de gemeente, omdat zij vergunningverlener is. Activiteiten zijn veel groter 

geworden, hebben niets met het vliegveld te maken. Voor wie worden evenementen 

georganiseerd? Enquete over evenementenbeleid is niet goed zichtbaar geweest, hebben ze zelf 

moeten opzoeken op internet. 

• Klaverblad-races: geluid van de motoren. Twee jaar geleden was er de commissie ombudsman: 

toen was het een stukje minder. De wijkagent belt niet terug hierover. Bij de gemeente Rucphen 

worden ze doorverbonden; Angelo van de Berg heeft dit gerealiseerd.  

 

Wat zijn concrete tips/actiepunten? 

• Wissel kennis uit met bijvoorbeeld Etten-Leur (DuurSaam Etten-Leur). Hier werken de 

verduurzamingsmaatregelen/subsidies al heel goed, dus daarom kennis uitwisselen.  

• Onderhoud van wadi’s bij het speeltuintje bij de drie grote bomen. Bij alle speeltuintjes staat een 

haag, alleen hier nog niet. Graag hier ook een haagje plaatsen.  

• Heg snoeien bij het speelplein van de school: je ziet de kinderen niet meer. Er staat een heg (IS TE 

HOOG) en er is geen zicht meer op het schoolplein. Misbruik en vechtpartijen zijn nu ook niet 

zichtbaar. Mensen maken zich zorgen hierover.  

• Apart Saver-punt voor incontinentie/luiermateriaal? In iedere kern of vlakbij iedere kern voor 

luiers en incontinentiemateriaal. Dat wordt gratis. We gaan kijken welke plekken geschikt zijn 

(dorpshuizen, kinderdagverblijven, verzorgingstehuizen). Wordt geregeld! 

• Witte bermpaaltjes bijna tegen de weg aan gezet. Gevaarlijke situatie >> reactie gekregen: staat 

op de perceelsgrens. Mensen hebben hier twijfels over of dit wel klopt. Nu creëert het onveilige 

situaties voor met name fietsers en langzaam verkeer. 

• Heel weinig vuilnisbakken. Aan Roosendaalsebaan zijn er veel vrijwilligers die alles opruimen in 

de parkeerhavens. In het verleden zijn veel vuilnisbakken vernield, zijn weggehaald en niet 

teruggeplaatst. Wellicht ook voor hondenpoep. Graag meer vuilnisbakken plaatsen.  

• Controleren bij festivals (op BIA) als de mensen weggaan, niet alleen maar als de mensen komen. 

Met name op drugs/alcohol, omdat de situatie op straat onveilig wordt. 

• Wijkagent laten terugbellen over klaverbladraces.  

• Groenvoorziening kijken naar planten supermarkt. Olifantenpaadjes ontstaan en plantjes zijn 

eruit gehaald. Hoe zit dit en wie onderhoudt dit? 

• Verkeerssituatie van Zegge naar Bosschenhoofd: einde 60, dus je mag 80 rijden. Daarna krijg je 

een gelijkwaardige kruising (met Bosschenhoofdsestraat). Kun je hier niet iets mee doen? Een 

bord voor plaatsen? Door de gemeenteraad is daar een uitzondering voor gemaakt (bij Sharona 

niet bekend)? Mensen rijden nu veel te hard. 


